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دکتر محمدمهدی جعفری زاده
 

استاندار فارس و مسئله مهم اشتغال

دکتر محمدمهدی جعفری زاده
تحلیل خبر

دکتر محمدمهدی جعفری زاده
یادداشت 

روز

رئیس بسیج رسانه فارس در اختتامیه 

جشنواره رسانه ای ابوذر فارس تاکید کرد؛

باید منتقدان دلسوز جای 
متملقان چاپلوس را بگیرند 

2و زبان ملت باشند

تحلیل این خبر را در ستون »تحلیل خبر« بخوانید

 استاندار فارس در جلسه کارگروه اقتصادی، اشتغال و سرمایه گذاری تاکید کرد؛

اشتغال از اصلی ترین و مهم ترین 
دغدغه های مدیریت استان

4

3

معاون استاندار کهگیلویه و بویراحمد عنوان کرد؛

افزایش نگران کننده طلاق و کاهش نزولی 
آمار ازدواج در کهگیلویه و بویراحمد

4

شهردار کلان شهر شیراز در برنامه »صف اول« شبکه خبر 

تشریح کرد؛

گام بلند مدیریت شهری شیراز 
2برای توسعه زیرساخت ها

اقتصادی،  کارگروه  جلسه  در  فارس  محترم  استاندار  چند  هر 
اشتغال و سرمایه گذاری استان، نکات قابل توجهی را مطرح کرده 
میدانی  نکته  چند  اما  شده اند،  آنها  تحقق  و  پیگیری  خواهان  و 
و اجرایی بسیار مهم که نقش اساسی در وضعیت اشتغال کنونی 
میان  در  کارآفرینان  و  سرمایه گذاران  با  اگر  و  دارد  و  داشته 
گذاشته شود، نقش آنها را کلیدی می دانند به طور مختصر ذیلًا 

اشاره می شود:
معمولاً به طور دائم سرمایه گذاران، کارآفرینان و کارفرمایان با 
محترم  استاندار  است  ضروری  که  دارند  کار  و  سر  اداره  چند 
دیدگاه ها، نظرات و انتقادات آنها را نسبت به آن ادارات، حداقل 
هر شش ماه یکبار بشنوند و موانع سر راه سرمایه گذاری و اشتغال 
تعاون  اداره کار و  از  ادارات عبارتند  این  بردارند.  استان  را در 
و هیئت های تشخیص و حل اختلاف آن، اداره تامین اجتماعی، 
رسان  خدمات  ادارات  برخی  و  شهرداری  مالیاتی،  امور  اداره 

دیگر.
استاندار محترم هر فصل یا هر شش ماه یکبار بررسی و تحقیق 
یا  توسعه  یا  ایجاد  در  چقدر  کدام  هر  ادارات،  این  که  کنند 
حداقل حفظ و بقای مشاغل مختلف اثرگذار بوده اند و یا چقدر 
این  البته  داشته اند.  نقش  آنها  برای  مشکل آفرینی  و  تعطیلی  در 
گزارش نه فقط باید از این ادارات خواسته شده بلکه از صاحبان 
مشاغل نیز واقعیت امر تحقیق شود تا با شفافیت تمام، زمینه برای 
اختلاف  حل  هیئت های  مثلًا  شود.  مهیا  استاندار  تصمیم گیری 
و  کارفرما  بین  سازش  و  صلح  به  موفق  درصد  چند  کار،  اداره 
کارگر و استمرار روابط کاری و اشتغال شده و چند درصد باعث 
عمیق تر شدن اختلاف فی مابین و قطع روابط کار شده اند؟سپس از 

اهرم های تشویقی و تنبیهی در این راستا استفاده شود. 
یا تعطیلی و تضعیف  این ادارات در استمرار  ابعاد عملکرد  البته 
نیازمند  کدام  هر  تشریح  و  است  گسترده  بسیار  اشتغال،  مراکز 
تحلیل های جداگانه و مبسوط می باشد. فعلًا به همین سرنخ برای 
راهگشایی در امر اشتغال اکتفا کرده و بررسی سایر ابعاد آن را به 
کارگروه های مربوطه حواله می دهیم. باشد که برنامه ای مدون و 
منسجم برای آن تدارک دیده شود و اشتغال که مهمترین دغدغه 

مسئولان استان و کشور است، سامان یابد.

2

در جلسه تعاملی آب منطقه ای فارس با اداره صمت مطرح شد؛

ظرفیت های موجود برای فرهنگسازی مدیریت 
مصرف بهینه آب

رئیس کمیسیون معماری و شهرسازی شورای اسلامی شهر شیراز 
مطرح کرد؛

تهدید بیش از پیش باغات شیراز 
با گسترش شهرنشینی

رئیس دانشگاه علوم پزشکی شیراز:

رفع چالش های پزشک خانواده 
با رویکرد جدید در فارس

در دست اجرا بودن بیش از 200 پروژه عمرانی 

44سلامت محور در استان فارس

سرپرست اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی فارس:

 بهبود روند رسیدگی به دعاوی کارگری و کارفرمایی فارس 
2ضروری است

یک مدل جدید هوش مصنوعی می تواند وجود بیماری های ریوی مختلف 
را از روی ویدئوهای فراصوت با دقت ۹۶.۵۷ درصد تشخیص دهد و حتی 
می تواند تشخیص دهد که آیا این ناهنجاری ها ناشی از ذات الریه، کووید-۱۹ 

یا سایر بیماری های شناخته شده است.
به گزارش ایسنا، این مدل که توسط محققان دانشگاه چارلز داروین استرالیا 
 )ACU( استرالیا  کاتولیک  دانشگاه  و  یونایتد  بین المللی  دانشگاه   ،)CDU(
توسعه یافته است، می تواند الگوهای خاصی از بیماری های ریوی مختلف را 
شناسایی کند و از ابزارهای قبلی هوش مصنوعی که روی مجموعه داده های 

فراصوت آزمایش شده بودند، بهتر عمل کند.
مطالعه،  این  نویسندگان  از  یکی  آبادی،  شفیع  نیوشا  نیواطلس،  از  نقل  به 
می گوید: این مدل همچنین از روش های هوش مصنوعی برای نشان دادن 
اینکه چرا تصمیم های خاصی گرفته است، استفاده می کند و اعتماد و درک 
نتایج را برای رادیولوژیست ها آسان تر می کند. این مدل به پزشکان کمک 
می کند تا بیماری های ریوی را سریع و دقیق تشخیص دهند، از تصمیم گیری 
ابزار  آنها پشتیبانی می کند، در زمان صرفه جویی می کند و به عنوان یک 

آموزشی ارزشمند عمل می کند.
این گروه دو نوع مدل هوش مصنوعی را با هم ترکیب کردند و نشان دادند 
که چقدر این فناوری برای نیازهای تشخیصی سازگار است. یکی از آنها 
که به عنوان یک شبکه عصبی کانولوشن )CNN( شناخته می شود، به دنبال 
الگوهایی در تصاویر یا فریم ها است و بر کوچک ترین تغییرات مبتنی بر 
اسکن ها  بررسی  هنگام  است  ممکن  انسان  چشم  که  دارد  تمرکز  پیکسل 
از   )LSTM( مدت  بلند  کوتاه مدت  حافظه  مدل  یک  سپس،  نبیند.  را  آنها 
این اطلاعات استفاده می کند و آن را در یک زمینه وسیع تر قرار می دهد و 
داده های شبکه عصبی را در طول زمان تجزیه و تحلیل می کند، در حالی که 

داده های نامربوط را فراموش می کند.
است،  گرفته  نام   TD-CNNLSTM-LUNgNeT که  جدید  هیبریدی  مدل  این 
که  دهد  توضیح  سپس  و  دهد  تشخیص  خوبی  به  را  ناهنجاری ها  می تواند 
مشکل چیست. علاوه بر این، می تواند تعیین کند که آیا اسکن ها شواهدی 
از ذات الریه، کووید-۱۹ یا سایر بیماری های ریوی را نشان می دهند یا اینکه 

ریه ها طبیعی هستند. با نرخ »یادآوری« بالای ۹۶.۵۱ درصد، این اساساً به 
این معنی است که تعداد کمی منفی کاذب وجود داشته است که خود در 

درمان بیماری ریوی بحرانی از نظر زمانی مهم است.
در حالی که بی شک تشخیص توسط هوش مصنوعی به زودی در کلینیک ها 
رایج خواهد شد، تردید و بی اعتمادی نسبت به این فناوری در حال ظهور، 
همچنان وجود دارد. در حالی که چت بات های هوش مصنوعی که اکنون 
یا  اسکن ها  بالینی  ارزیابی  برای  باشیم،  داشته  تعامل  آنها  با  می توانیم 
آزمایش های پزشکی در این مرحله آموزش ندیده اند، مدل های خاصی در 
حال توسعه هستند تا ابزارهای قابل اعتمادی در مراقبت های بهداشتی باشند.
به عنوان مثال، یک سال قبل سازمان غذا و داروی آمریکا )FDA( استفاده از 
دستگاه درماسنسور )DerMASeNSor( را تأیید کرد که اولین دستگاه هوشمند 
مجهز به هوش مصنوعی است که نشان داده شد قادر به تشخیص حدود ۲۰۰ 
نوع مختلف از سرطان پوست است. این در حالی است که این ابزارها برای 
جایگزینی متخصصان پزشکی در نظر گرفته نشده اند، اما آنها قرار است به 
سودمندترین و مقرون به صرفه ترین فناوری تبدیل شوند که تا به حال در 
حوزه پزشکی دیده ایم.این مدل جدید هوش مصنوعی می تواند تفاوت های 
ظریف را به درستی تشخیص دهد که باعث تمایز، برای مثال کووید-۱۹ 
از ذات الریه می شود. همانطور که محققان خاطرنشان کردند، هر دوی این 
بیماری ها در چشم انسان شبیه به هم به نظر می رسیدند، اما الگوهای مشخصی 
داشتند که به مدل هوش مصنوعی این امکان را می داد تا تفاوت را تشخیص 

دهد.

نماینده ادوار مجلس شورای اسلامی در رابطه با تجمع کفن پوشان مقابل 
در نهاد ریاست جمهوری گفت: من فکر می کنم آقای ظریف حرف درستی 
زد. عواملی مثل نفوذ، مسائلی مثل شکست تلخ انتخابات و از طرف دیگر 
پرت کردن حواس ها، دلیل این تجمعات غیرقانونی است آقای پزشکیان بر 

نحوه تامین بودجه تجمعات غیرقانونی کفن پوشان نظارت کند
غلامعلی جعفرزاده ایمن آبادی فعال سیاسی اصولگرا در گفت وگو با خبرنگار 
و  داووس  در  ظریف  محمدجواد  اخیر  اظهارات  با  رابطه  در  ایلنا،  سیاسی 
رئیس جمهور  راهبردی  معاون  اقدامات  به  اعتراض  در  کفن پوشان  تجمع 
موضوع  چند  باید  ما  تصریح کرد:  ریاست جمهوری،  نهاد  درب  مقابل  در 
را باهم حل کنیم. ما درنهایت چند گزینه داریم؛ یکی از گزینه ها، گزینه 

سوپرانقلابی ها است که می گویند، برویم بجنگیم. گزینه ای دیگر، گزینه 
وطن دوستان، میهن پرستان و ایران دوستان است که بهترین فرصت با آمدن 
ترامپ برای پیش دستی کردن فراهم شده است. ما باید برگ برنده را به 
دست بگیریم. من سخنان آقای ظریف با فرید زکریا را گوش کردم.  او 
خیلی زیرکانه صحبت کرد و به جای موضع ملتمسانه، این ها را ترساند و 
گفت: »ببینید، حواستان جمع باشد، ایران اکنون آمادگی دارد، ولی اگر این 
فرصت را بسوزانید، به هر دلیلی، ما دیگر نمی توانیم تضمین کنیم و سوپر 

انقلابی ها جنگ را راه می اندازند و مواضع ایران می تواند شدیدتر شود.« 
در میان اصول گرایان نفوذی وجود دارد که راضی نیستند با آمریکا سازش 

کنیم

جعفرزادهایمنآبادی:

پزشکیان بر نحوه تامین بودجه تجمعات غیرقانونی کفن پوشان نظارت کند
دو یا سه درصد جامعه حق ندارند برای کل مردم ایران تصمیم بگیرند

خوارجین زمان به هیچ صراطی مستقیم نیستند

وی با بیان اینکه سخنان ظریف بسیار خوب و هوشمندانه بود، عنوان 
کرد: من چند دلیل در این موضع گیری ها می بینم؛ یکی اینکه نفوذی که 
در کشور، به ویژه در میان اصول گرایان وجود دارد، راضی نیستند که ما 
با آمریکا سازش کنیم. فکر می کنند رفع اختلافات ما با آمریکا، روسیه و 
چین را متضرر می کند و کشورهای منطقه، از جمله امارات، کویت، قطر، 
عمان و آذربایجان نیز متضرر خواهند شد. الان در جریان کرسنت آقای 
جلیلی به تنهایی و یک تنه حدود ۵۰ میلیارد دلار به ما ضربه زده است. 
از این آقایان کفن پوش و خانم های کفن پوش این است که  سؤال من 
چرا به اصطلاح این قدر سرباز بی اجر و مواجب هستند؟ چرا علیه جلیلی 
اعتراض نمی کنند؟ چرا ضد خود عبدالملکی ها که به این کشور ضربه 
با این تئوری ها که من با یک میلیون تومان شغل ایجاد می کنم،  زدند، 

اعتراض نکردند و نمی کنند؟ 
استراتژی تندروها ایجاد بحران و ایجاد جنگ است

از  بخشی  ببینید، من فکر می کنم  تاکید کرد:  نماینده سابق مجلس  این 
این مسائل به دلیل  نفوذ است. این نفوذ فقط روسیه نیست؛ الان اعراب 
سر  از  تحریم  سایه  برگردد،  منطقه ای  قدرت  به  ایران  اگر  می دانند  هم 
نفت مان  و  گاز  بتوانیم  ما  و  بیفتد  راه  ما  گردشگری  شود،  برداشته  ما 
را بفروشیم، دلار بگیریم و امنیت پروازی مان در آن منطقه تأمین شود 
به  ایران  باشد،  نداشته  ایران هراسی وجود  از  بسیار زیادی  داستان های  و 
کشور اول منطقه تبدیل می شود. اگر این کشور را دوست داریم و ایران 
و انقلاب را دوست داریم، جلیلی و احمدی نژاد باید محاکمه شوند. آقای 
ظریف چه حرف بی منطقی زده و چه حرف بی حسابی زده است؟ آقای 
بود، جنگ می شد، متهم است؟ مگر  ظریف چون گفته که اگر جلیلی 
است.  جنگ  ایجاد  و  بحران  ایجاد  آنها  استراتژی  دقیقاً  گفت؟  خلاف 
هوشمندانه،  بسیار  ظریف  آقای  حرف  است.  همین  تندروها  استراتژی 

زیرکانه و متفکرانه بود.
پرت کردن حواس ها، دلیل این تجمعات غیرقانونی است

چند میلیارد تومان برای همایش علیه کاشت ناخن در قم خرج کردند
از  هم  دیگری  کینه  این ها یک  که  موضوع  این  بر  تاکید  با  جعفرزاده 
آقای ظریف دارند، اظهار کرد: ببینید، ابر، باد، مه، خورشید و فلک دست 
به دست هم داده بودند تا جلیلی رئیس جمهور شود. یک تنه، ظریف و 
ادوار بودند، کت  نماینده  از دوستان که ۸۰۰  آذری جهرمی و تعدادی 
کندند و با عنایت و لطف رهبری، آقای پزشکیان پیروز شد. شما می دانید 
تندروها تحمل پذیرش شکست ندارند. بودجه این ها معلوم نیست از کجا 
می آید. آقای پزشکیان باید بر بودجه برخی دستگاه ها و نهادها نظارت 
بیشتری کند، چون پول بیت المال است. چند میلیارد تومان برای همایش 
پزشکیان  آقای  چرا  برای چه؟  قم خرج کردند،  در  ناخن  علیه کاشت 
اجازه می دهد  پولی که با این سختی به دست می آید وقتی مردم درگیر 
این همه مشکلات هستند، به این سمت برود و آنجا هزینه کند؟ من فکر 
مثل  مسائلی  نفوذ،  مثل  عواملی  زد.  درستی  آقای ظریف حرف  می کنم 
شکست تلخ انتخابات و از طرف دیگر پرت کردن حواس ها، دلیل این 

تجمعات غیرقانونی است.
مؤمنی یادش باشد که وزیر کشور ۸۵ میلیون نفر است، نه وزیر کشور 

دو یا سه میلیون نفر
وزیر  باشد که  یادش  مؤمنی  آقای  فقط  عنوان کرد:  سیاسی  فعال  این   
کشور ۸۵ میلیون نفر است، نه وزیر کشور دو یا سه میلیون نفر. آن ها 
هر بار که دلشان بخواهد می توانند تجمع کنند. اما مردم بیچاره نمی توانند. 
با آمریکا  اصلًا همین را به رفراندوم بگذارند. اصلًا مردم دوست دارند 
فرمودند  معظم رهبری  مقام  برقرار کنند، همان طور که  منطقی  رابطه ای 
مذاکره باید با عزتمندی و شرافتمندانه برگزار شود. بپرسیم آیا مردم قبول 
دارند بعد از ۴۵ سال با امریکا رابطه برقرار کنیم؟ بالاخره ما می خواهیم 

صلح کنیم یا نه؟ آقای صدیقی از قول مردم حرف خود را می گویند که 
من نمی دانم از کدام مردم صحبت می کنند. به من هم باغ ازگل می دادید 
تا انقلاب امام زمان اعتراض می کردم. به خدا کشور به عقلانیت رسیده 
است. مردم را پشیمان نکنیم، مردم ناراحت هستند. این دو یا سه درصد 

جامعه حق ندارند برای کل مردم ایران تصمیم بگیرند.
مردم دیگر دوست ندارند پول کشورشان جای دیگری خرج شود

خوارجین زمان به هیچ صراطی مستقیم نیستند
نماینده مردم  ما  تریبون هایی که می گویند  این  نمی دانم  افزود: من  وی 
هستیم و  مردم این را دوست دارند، کجا هستند؟ برویم در خیابان ببینیم 
جای  پول کشورشان  ندارند  دوست  دیگر  مردم  هستند.  مردم کجا  این 
دیگری خرج شود. مردم دیگر دوست ندارند به روسیه باج بدهند. مردم 
دوست ندارند ایران به کره شمالی تبدیل شود، مردم دوست ندارند چین 
نفت ارزان بدهیم و نفت، معدن طلا و ثروت کشور به حراج گذاشته شود. 
مردم نمی خواهند شاهد این باشند که قطر گاز خود را از میادین مشترک 
ما برداشت کند. مردم دوست ندارند وقتی به سفر می روند، برای درمان یا 
حتی امور عادی نتوانند پول خود را به خاطر ایرانی بودن چنج کنند. مردم 

این نظرات را به چه کسی بگویند؟
این نماینده پیشین مجلس راهکار پایان یافتن  این تجمعات غیرقانونی 
را عزل مؤمنی دانست و اظهار کرد: مؤمنی و چند نفر دیگر وزیر آقای 
پزشکیان نیستند. شما کل دنیا را ببینید، اصلًا می شود یک دولت مرد از 
نداشته  قبول  را  او  کابینه اش  اعضای  درصد   ۷۰ ولی  گرفته  رأی  مردم 
اسم  نداده اند.  او رأی  به  بالای ۷۰ درصد کابینه آقای پزشکیان  باشند؟ 
این را نمی توان وفاق نامید، این باج دهی است. آقای پزشکیان باید متوجه 
هیچ  به  و  هستند  زمان  خوارجین  که  داریم  تندرو  ما گروهی  که  شود 

صراطی مستقیم نیستند. 
پزشکیان جلوی اقدامات خودسرانه صدا و سیما را بگیرد؛ من مطمئنم که 

حتی رهبری هم راضی نیست 
وی خاطرنشان کرد: یک نکته دیگر وجود دارد آن بحث صدا و سیما 
است. صدا و سیما از بودجه ملی کشور استفاده می کند، انتظاری که از 
آقای پزشکیان داریم این است که جلوی اقدامات خودسرانه صدا و سیما 
نیستند.  رویه  این  به  راضی  هم  رهبری  حتی  که  مطمئنم  من  بگیرد.  را 
اما  است  دنیا  بین المللی  اجلاس های  مهم ترین  از  یکی  داووس  اجلاس 
در  بود،  دقیقه  چند  تنها  شد  پخش  داووس  اجلاس  از  که  ساعتی  جمع 
عوض به افرادی که نمی توانند انگلیسی که نه حتی به فارسی یک مطلب 
بنویسند، کلی میدان داده شد تا علیه آقای ظریف مصاحبه کنند. بحث 
ایجاد تشنج در جامعه و عدم  دیگر من همین عملکرد صدا و سیما در 
است.  رهبری  سوی  از  تفویض شده  و  مردم  منتخب  دولت  با  همراهی 
اکنون تندروهای داخلی متوجه شده اند که آقای ظریف این ظرفیت را 
دارد که اتمسفر سیاسی کشور را در اختیار بگیرد. خوب گوش کنید، 
ما نیاز داریم که چه در سیاست خارجی و چه در سیاست داخلی، به یک 
وحدت رویه ای برسیم. نمی شود که هر کسی ساز خود را بزند. این اتفاق 

نباید در کشور بیفتد.


